

條款及細則 Terms & Conditions :

- 優惠期至 2020 年 12 月 31 日，名額有限。
This offer is valid until December 31, 2020, and with a limited quota.
- 優惠只適用於非現有香港電訊商業用戶。本推廣中所提及的價格為 2 個用戶的每用戶平均月費。客戶須簽訂 24 個月或以上服務合約計劃及每個安裝地址須符合最少 2 個用戶計劃，並受個別合約計劃之有關條款及細則約束，詳情請參閱有關申請表。
This offer is only applicable to non-existing HKT business customers. The indicative price refers to the average monthly fee per user of a typical 2-users case. Customer must subscribe a user plan of at least 2 users per installation address, with 24 months or above contract period and is subject to the terms and conditions on the relevant application form(s).
- 此服務只適用於商業客戶，不適用於個人或住宅用戶。
This service is for commercial customers only, not for personal or residential users.
- 視乎光纖網絡覆蓋，優惠只適用於指定的安裝地址。
This offer is applicable only to the tenants of designated commercial buildings and subject to fiber network coverage.
- 1000M 為頻寬規格，實際速度會低於網絡規格及受您的儀器、技術、網絡及軟件之使用、網絡裝配及覆蓋範圍、使用量、海外頻寬及外在因素而有所影響。
1000M are available bandwidth package. Actual speed will be affected by the user's device, technology, network and software used, network configuration and coverage, usage levels and extraneous factors.
- 本推廣中所提及的價格均以港幣計算。
All prices indicated in this promotion program are in Hong Kong dollars.
- Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (『本公司』) 保留更改或終止以上優惠或禮品(全部或部份) 而不予另行通知。在任何情況下，本公司擁有最終決定權。
Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited ("The Company") reserves the right to change or terminate any or all of the above offers without prior notice. In the event of dispute, the Company reserves the right of final and binding determination.